

A. 家庭 / 个人之祷:

1. 为着家里的弟兄姐妹代求，如果彼此有不和睦、嫌隙，恳求主的怜悯临到他们，更是求主的爱医治受伤的家人，以爱来接纳彼此。
2. 为着家人的救恩来祷告，特别是已经听过福音却还未信从主耶稣的家人，求主赐给自己有爱心和耐心，时常为他们的生命代求，更是成为主耶稣的见证人，在未信的家人面前有基督的生命，引导他们认识救主耶稣。

B. 教会之祷:

1. 为着教会的课程导师祷告，求主纪念他们的教导服事，特别在不同的课程里来教导学员们认识真理，同时自己也不断学习及寻求进步，为的是使每个信徒在基督里得到完全。
2. 现代异端不断追求更新及突破，在社交媒体上不断积极的寻找可被影响的基督徒。求主激发教会积极看待社交媒体来作福音事工的重要性，同时基督徒也善用网络平台来宣扬圣经真理，使人们有机会认识基督教的信仰。

C. 国家之祷:

1. 为着政府撤销了上诉挑战原住民基督徒使用“阿拉”字眼的裁决来感恩，感谢主运行他的大能在执政者的心中，同时也以他的圣名坚定原住民基督徒的信心，以自由、开放的心来敬拜阿拉上帝。

<https://www.youtube.com/watch?v=cznTzVjVCHM>

2. 砂拉越在一月至五月已经有 11 宗人类感染狂犬病的病例，其中有 9 宗死亡病例。恳求主透过有关部门处理流浪动物泛滥的问题，也提升人民对狂犬病的知识和认知，为的是减少被感染后的死亡机率。

<https://www.sinchew.com.my/20230516/%e7%a0%821%e8%87%b35%e6%9c%8815%e6%97%a5%e6%9c%8911%e5%ae%97%e4%ba%ba%e7%b1%bb%e6%84%9f%e6%9f%93%e7%8b%82%e7%8a%ac%e7%97%85%e4%be%8b-%e5%8d%ab%e7%94%9f%e6%80%bb%e7%9b%91%e5%8c%85%e6%8b%ac9%e4%ba%ba/>

D. 世界之祷:

1. 泰国大选以完成统计，目前反对党前进党和为泰党遥遥领先，但还未达到足够的数字来组成新政府。求主在其中施行权能，使正直、公义的领袖成为泰国的政治领袖，帮助他们施行良好政策，建立和平邦国。

<https://www.youtube.com/watch?v=xi8d4r8TH1Y>

2. 缅甸面对近 20 年的强风来袭，目前约 200 人受伤，造成最少 6 人死亡。恳求主藉着政府施行援助，使当地人民能够今早脱离灾害，重建家园。

<https://www.sinchew.com.my/20230515/%e7%9c%8b%e4%b8%96%e7%95%8c-%e9%a3%93%e9%a3%8e%e8%a2%ad%e7%bc%85%e7%94%b8%e8%a5%bf%e5%b2%b8%e3%80%80%e8%87%b3%e5%b0%913%e6%ad%bb700%e4%bc%a4/>

The Methodist Issachar Watcher 18-24/05/2023

Prayer Items for 3rd week of May

A. Family/Personal:

1. Pray for sibling relationships: may the Lord's mercy be upon siblings whose relationships have been broken by any discord or grievances among them. May God grant healing to family members who have been wounded by said grievance. Pray that they can reconcile and learn to accept one another with love.
2. Pray for the salvation of family members, especially those who have heard the Gospel but have not yet believed in our Lord Jesus. Ask the Lord to give us love and patience, to continually intercede for their lives, and to be witnesses for Christ before these unbelieving family members; showing the life of Christ within us, and guiding them to know the Saviour and Lord, Jesus.

B. Church:

1. Let us pray for the teachers in our churches: asking the Lord to bless their teaching ministry, especially the various educational programs. May they teach the truth to the participants, while continuing to learn and grow themselves, so that every believer may attain perfection in Christ.
2. Presently, there are various false teachings being spread on social media that are influencing Christians. Pray that the church will recognize the importance of spreading the Gospel through social media, and that Christians will use these online platforms to spread the truth of the Bible; creating opportunities for people to know the Christian faith.

C. Nation:

1. We give thanks for the government's decision to withdraw the appeal challenging the ruling that allows indigenous Christians to use the word "Allah." We thank the Lord for His work in the hearts of the leaders and pray that His holy name strengthens the faith of indigenous Christian believers, so that they may worship Allah with freedom and humility.
<https://www.youtube.com/watch?v=cznTzVjVCHM>
2. Since the start of the year until the month of May, there have been 11 cases of rabies infection in humans in Sarawak, with 9 deaths. We pray that the relevant authorities will address the issue of the proliferation of stray animals, and will work to raise public awareness of rabies, with the goal of reducing the likelihood of deaths from infection.
<https://www.sinchew.com.my/20230516/%e7%a0%821%e8%87%b35%e6%9c%8815%e6%97%a5%e6%9c%8911%e5%ae%97%e4%ba%ba%e7%b1%bb%e6%84%9f%e6%9f%93%e7%8b%82%e7%8a%ac%e7%97%85%e4%be%8b-%e5%8d%ab%e7%94%9f%e6%80%bb%e7%9b%91%e5%8c%85%e6%8b%ac%9%e4%ba%ba/>

D. World:

1. In Thailand's recent general elections, the opposition parties Pheu Thai and Phalang Pracharat had a significant lead but could not reached the required numbers to form a new government. Let us pray that the Lord will move in their midst, so that honest and just leaders will rise up to become political leaders in Thailand; helping them implement good policies and build a peaceful nation.
<https://www.youtube.com/watch?v=xi8d4r8TH1Y>
2. Myanmar has faced the most severe cyclone in 20 years, with around 200 people injured and at least 6 dead. We pray that the government will provide the necessary assistance so that the local community can emerge safely from this disaster and be able to rebuild their homes.
<https://www.sinchew.com.my/20230515/%e7%9c%8b%e4%b8%96%e7%95%8c-%e9%a3%93%e9%a3%8e%e8%a2%ad%e7%bc%85%e7%94%b8%e8%a5%bf%e5%b2%b8%e3%80%80%e8%87%b3%e5%b0%913%e6%ad%bb700%e4%bc%a4/>

Pengawal Isakhar Methodist 18-24/05/2023

Doa minggu ketiga Mei

A. Doa untuk Keluarga/Peribadi:

1. Kita berdoa untuk saudara-saudari di dalam keluarga, kita berdoa agar jika ada perselisihan atau permusuhan di antara mereka, kiranya Tuhan memberikan belas kasihan-Nya kepada mereka, menyembuhkan luka-luka dalam keluarga, dan menerima satu sama lain dengan kasih Tuhan.
2. Kita berdoa untuk keselamatan bagi ahli keluarga, terutama bagi mereka yang telah mendengar Injil tetapi belum percaya kepada Tuhan Yesus. Mohon Tuhan memberikan kita kasih dan kesabaran, agar kita selalu berdoa bagi kehidupan mereka, serta menjadi saksi Kristus di hadapan keluarga yang belum percaya, menunjukkan kehidupan Kristus dalam diri kita, dan membimbing mereka mengenal Juruselamat, Tuhan Yesus.

B. Doa untuk Gereja:

1. Kita berdoa untuk pengajar di gereja, memohon agar Tuhan memberkati pelayanan mereka dalam mengajar, terutama dalam berbagai-bagai program pembelajaran, untuk mengajarkan kebenaran kepada para jemaah, sambil terus belajar dan berkembang sendiri, sehingga setiap orang percaya dapat mencapai kesempurnaan dalam Kristus.
2. Dalam era moden, berbagai-bagai ajaran sesat terus mencari cara baru dan mencuba mempengaruhi Kristian melalui media sosial. Kita berdoa agar gereja dapat dengan antusias memandang pentingnya pelayanan Injil melalui media sosial, dan agar umat Kristian dapat menggunakan saluran media massa untuk menyebarkan kebenaran Alkitab, memberi kesempatan kepada orang-orang untuk mengenal iman Kristian.

C. Doa untuk Negara:

1. Kita bersyukur atas keputusan pemerintah untuk membatalkan banding terhadap putusan yang melarang penggunaan kata "Allah" oleh orang Kristian pribumi. Kita bersyukur atas kuasa Tuhan yang bekerja di hati para pemimpin, dan memohon agar nama-Nya yang kudus menguatkan iman orang Kristian pribumi, sehingga mereka dapat menyembah Allah dengan kebebasan dan kerendahan hati.
<https://www.youtube.com/watch?v=cznTzVjVCHM>
2. Di Sarawak, sejak Januari hingga Mei, telah terjadi 11 kes jangkitan rabies pada manusia, dengan 9 kematian. Kita memohon kepada Tuhan agar pihak terkait menangani masalah binatang liar yang berkeliaran dan meningkatkan pengetahuan dan kesedaran masyarakat tentang rabies, dengan tujuan mengurangi kemungkinan kematian akibat dijangkiti.
<https://www.sinchew.com.my/20230516/%e7%a0%821%e8%87%b35%e6%9c%8815%e6%97%a5%e6%9c%8911%e5%ae%97%e4%ba%ba%e7%b1%bb%e6%84%9f%e6%9f%93%e7%8b%82%e7%8a%ac%e7%97%85%e4%be%8b-%e5%8d%ab%e7%94%9f%e6%80%bb%e7%9b%91%e5%8c%85%e6%8b%ac9%e4%ba%ba/>

D. Doa untuk Dunia:

1. Dalam pilihan raya umum di Thailand, parti pembangkang Pheu Thai dan Phalang Pracharat unggul jauh, tetapi belum mencapai angka yang cukup untuk membentuk pemerintahan yang baru. Kami memohon agar Tuhan menggerakkan kuasa-Nya di dalamnya, sehingga pemimpin yang jujur dan adil menjadi pemimpin politik Thailand, membantu mereka mengimplementasikan kebijakan yang baik dan membangun negara yang damai.
<https://www.youtube.com/watch?v=xi8d4r8TH1Y>
2. Myanmar menghadapi badai yang sangat kuat dalam 20 tahun terakhir, dengan sekitar 200 orang cedera dan setidaknya 6 orang terkorban. Kita memohon kepada Tuhan agar pemerintah memberikan bantuan yang diperlukan, sehingga masyarakat setempat dapat keluar dari bencana ini dengan selamat dan memulihkan rumah mereka.
<https://www.sinchew.com.my/20230515/%e7%9c%8b%e4%b8%96%e7%95%8c-%e9%a3%93%e9%a3%8e%e8%a2%ad%e7%bc%85%e7%94%b8%e8%a5%bf%e5%b2%b8%e3%80%80%e8%87%b3%e5%b0%913%e6%ad%bb700%e4%bc%a4/>